
projekt                                                   Protokół nr 45/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 19 września 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych kierowników 

oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. 

Obrady rozpoczęto 19 września 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego 

dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków 

komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum 

za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. 

protokołu). Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się 

stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-

Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Teresę Bączkowską, prezesa Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

Ziemi Kozielskiej; 

3. Tadeusza Urbanowicza, wiceprezesa Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku Ziemi Kozielskiej; 

4. Emilia Szychniewicz wiceprezes Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku w Kędzierzynie-Koźlu; 

5. Agnieszka Stein, zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

6. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

7. Zbigniew Romanowicz, sektetarz miasta Kędzierzyn-Koźle; 

8. Klaudiusz Widera, radca prawny. 

 

 

 

 



proponowany porządek posiedzenia: 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 44 z dnia 22 sierpnia 2022 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy  

Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023.  

5. Spotkanie z przedstawicielami środowisk senioralnych, dyskusja na temat potrzeb  

i oczekiwań tego środowiska.  

6. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2022 r. 

7. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2023 r. w zakresie działań komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie wysyłki, wpłynęły 

dokumenty, które proponuje wprowadzić do porządku obrad, poddała pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła działalność na 

terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle -  jako punkt . 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Białas 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych, wyjaśnił że w zawiązku z nowymi zapisami w ustawie, należy zmienić 

nazewnictwo w ww. uchwałach.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. projektów uchwał: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał _DDP 

1) projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla 

osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu-  jako punkt . 

2) projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem otępiennym 

funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźle -  jako punkt . 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 44 z dnia 22 sierpnia 2022 r.  

4. Spotkanie z przedstawicielami środowisk senioralnych, dyskusja na temat potrzeb  

i oczekiwań tego środowiska.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy  

Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023.  

6. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2022 r. 

7. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2023 r. w zakresie działań komisji. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed 

dniem objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia 

Dziennego dla osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego 

Pobytu Nr 3 Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób  

z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu.  

11. Sprawy bieżące. 

12. Zakończenie obrad. 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 44 z dnia 22 sierpnia 2022 r. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały 

przesłany na portalu esesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś 

wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła 

protokół nr 44/22. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 44 z dnia 22 sierpnia 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 



 

Ad 4. 

Spotkanie z przedstawicielami środowisk senioralnych, dyskusja na temat potrzeb  

i oczekiwań tego środowiska.  

 

Pani Teresa Bączkowska oraz Pani Emilia Szychniewicz opowiedziały o problemach  

i bolączkach seniorów przekazały prośbę wszystkich seniorów o jak najszybszą modernizację 

Domu Dziennego Pobytu nr 2 ,,Magnolia”. Seniorzy bardzo potrzebują Zakładu Opieki 

Leczniczej. Seniorzy bardzo potrzebują mieszkań wspomaganych oraz całodobowego domu dla 

seniora.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych, wyjaśnił, że środki na remont Domu Dziennego Pobytu nr 2 ,,Magnolia są 

zabezpieczone w budżecie miasta,  należy zmienić specyfikację projektu remontu, problem jest 

przetargiem. W hospicjum jest partner do realizacji projektu partnerem jest Caritas Opolski, brak 

pielęgniarek było problemem z otwarciem placówki, gmina nie ma wpływu prace hospicjum, na 

rynku brakuje pielęgniarek.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że służba zdrowia znajduje się w zapaści, brakuje 

młodych pielęgniarek, zawód jest niedoceniony i słabo opłacany, dlaczego brakuje kadry. Dlatego 

jest propozycja ministerstwa, aby tę lukę wypełnić opiekunkami medycznymi. Połowa 

pielęgniarek to osoby powyżej 50 roku życia. Rocznie 1000 pielęgniarek kończy szkoły a połowa 

z nich nie podejmuje pracy pielęgniarki, gdyż zawód ten jest nie doceniany, a za pewną pracę 

należy zapłacić. Aby powstał ZOL najpierw musi być zabezpieczona kadra, przepisy i inne normy 

muszą zostać zabezpieczone, również wskazywany na ten cel budynek przy ul. Judyma wymaga 

ogromnego remontu.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że Narodowy Fundusz Zdrowia stawia 

bardzo duże wymagania przy uruchomieniu ZOL i najpierw trzeba spełnić warunki a kadry 

lekarskiej i pielęgniarskiej brakuje, wymagania trudno spełnić. W Hospicjum potrzeby i 

wykorzystanie jest ogromne, jest nawet kolejka oczekujących. Obecne warunki są trudne. Część 

zadań należy do powiatu ale jest bardzo dobra współpraca gminy i powiatu.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że jak nie poprawią się warunki płacowe to część personelu 

szpitala odejdzie. Duża część naszego społeczeństwa stanowią seniorzy, należy o tym pamiętać a 

najtrudniejsza sytuacja będzie za 10 lat kiedy duża liczba pielęgniarek przejdzie na emeryturę. 

Również na rynku pracy są trudne warunki dla małych prywatnych przedsiębiorstw, które nie są 

w stanie konkurować z dużymi firmami, obawia się że w przyszłości, niewielkie firmy będą 

wspomagać się energicznymi emerytami.  

 

Emilia Szychniewicz poinformowała, że seniorzy mają swoje potrzeby i problemy, jest zbyt długi 

czas oczekiwania do lekarza specjalisty, na rehabilitację. Przez pandemię pogorszył się aparat 

ruchowy seniorów, gdyż byli zmuszeni przebywać w domu, seniorzy podupadli ruchowo, 

szczególnie kolana i biodra, dlatego uniwersytet III wieku wprowadził gimnastykę, zajęcia 

ruchowe latano dance, pilastes z elementami jogi, próbują utworzyć grupę samomasażu aby ulżyć 

sobie w bólu. Na wykładach udzielane są porady, ale seniorzy mają trudny dostęp na rehabilitację, 

rano seniorzy są aktywni ale wieczorem ich aktywność spada. Nawiązała do opieki 

wytchnieniowej, osoby chore z Alzhaimerem,  cały czas potrzebują opieki a rodziny opiekując się 

24 godz. na dobę, też potrzebują pomocy. 



 

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że jako przewodnicząca rady osiedla Blachownia 

prężnie działa Klub emeryta,  zachęcają osoby do wychodzenia osób z domu. Uważa, że młodzież 

szkolna również powinna zostać zachęcona do pomocy osobom starszym, że babcia i dziadek, to 

nie tylko zrzęda, ale można z nim pograć w szachy i porozmawiać, planuje w tej sprawie poprosić 

o pomoc dyrektor szkoły. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że po pandemii zostały zniesione limity 

do specjalistów, teoretycznie porad powinno być więcej lecz nie ma lekarzy, szczególnie 

geriatrów, pediatrów, są braki we wszystkich specjalizacjach. Natomiast co do rehabilitacji, NFZ 

wprowadził limity, na zabiegi, gabinety nie mogą robić nad wykonania. Ale gmina Kędzierzyn-

Koźle bardzo dużo robi gdyż proponuje mieszkańcom, bezpłatne badania profilaktyczne w tym 

również dostęp do rehabilitacji w kwocie 130 tys. zł z duża ilością zabiegów. Nasze miasto stanęło 

na wysokości zadania.  W innych miastach ze względu na koszty nie proponują takich badań 

mieszkańcom.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że gmina widzi taką potrzebę i proponuje mieszkańcom wiele badań i 

zabiegów bezpłatnie. Rehabilitacja jest skierowana dla wszystkich grup wiekowych ale seniorzy 

stanową największą ilość pacjentów.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska dodała, że badania proponowane przez gminę muszą 

uzyskać pozytywną ocenę i opinię Agencji  Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, 

badania proponowane przez NZF są uzupełniane badaniami z programu profilaktycznego, 

wystarczy być mieszkańcem miasta.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że od dwóch lat MOPS proponuje opiekę wytchnieniową oraz asystenta osoby 

niepełnosprawnej, jest to program ministerialny na które otrzymują wsparcie finansowe, do 240 

godzin miesięcznie. Należy spełnić wymogi w tym przedstawić oświadczenie  

o niepełnosprawności oraz że opiekun osoby zależnej wymaga pomocy, pomoc jest bezpłatna.   

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zachęciła seniorów do skorzystania z bezpłatnych badań  

w ramach programu 40+. Uważa, że należy przeprowadzić warsztaty i nauczyć seniorów jak 

zakłada się Indywidulane Konto Pacjenta oraz jak wypełnić poprawnie ankietę, nawet 

pielęgniarki w POZ pomagają w założeniu konta.. Nie ma kolejek na badania. SP ZOZ 

Kędzierzyn-Koźle posiada nowoczesną pracownię mammograficzną, apeluje  i zachęca 

wszystkie panie do skorzystania z badań, po 60 roku życia, można bezpłatnie co 24 miesiące 

wykonać badanie. Można skorzystać z windy, jeżeli ktoś ma ograniczania ruchowe, nie ma 

kolejek, wystarczy mieć ze sobą dowód osobisty.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała za ogromną energię i chęć działania na 

rzecz i w  imieniu seniorów zaproszonym gościom. Podziękowała za  przedstawione problemy, 

życząc dużo zdrowia.  

 

 

 

 

 

 

https://www.aotm.gov.pl/


Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023. (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

informacją dot. przeprowadzonych konsultacji w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem oraz informacją dot. przeprowadzonych konsultacji społecznych.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że do ww. projektu uchwały odbyły się konsultacje społeczne, 

organizację pozarządowe nie wniosły zastrzeżeń, program został bardzo dobrze przygotowany  

w każdym zakresie.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

która przed dniem objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w formie pisemnej stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony trzeci 

projekt uchwały w tym zakresie, w miarę jak sprawy postępują.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że uzupełnia informację, ze gmina ma możliwość złożenia kolejnego 

wniosku o dofinansowanie 1500 000,00zł, gmina nie ponosi kosztów lecz wymaga akceptacji 

Rady Miasta.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał o wstępny kosztorys  i założenia.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję. 



 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że SIM budując budynek na podstawie założonych kryteriów oraz 

regulaminu, mieszkańcy będą regulować opłaty, gdyż został zaciągnięty kredyt. Gmina jest 

gwarantem tego kredytu.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia 

tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla 

osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony projekt 

uchwały do którego na wstępie dyrektor MOPS udzieliła wyjaśnień.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał ile w tej chwili wynosi ,,wkład do kotła” czyli stawka za obiad.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że stawka wynosi 6 zł, lecz już są trudności z dostawcami którzy negocjują 

umowy. Być może trzeba będzie zwiększyć stawkę do 7 zł.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał są problemy, czy dostawcy chcą podpisywać umowy na rok.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że  w ramach postepowań na początku roku zostali wybrani wykonawcy, lecz 

międzyczasie zmieniły się kwoty, dwóch wykonawców chciało się całkowicie wycofać z umów, 

dlatego podjęto negocjację z dostawcami, bo zależy im na zapewnieniu posiłków dla seniorów. 

Nie wiadomo co będzie w przyszłym roku, jak będą kształtowały się ceny, i czy będą oferty.  

 

 

 



 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z 

zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem 

otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w formie 

pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony projekt 

uchwały do którego na wstępie dyrektor MOPS udzieliła wyjaśnień. Otworzyła dyskusję, nikt nie 

zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem 

otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 9.  

Ocena i realizacja budżetu za I półrocze 2022 r.  

(Zarządzenie nr 2118/Fn/2022 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 22.08.2022  

w spawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle za I 

półrocze 2022 roku oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury) 

 



 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 

informacja o realizacji budżetu za I półrocze 2022 r. w zakresie działania komisji. Opinia RIO jest 

pozytywna. Rada Miasta co miesiąc dokonuje zmian w budżecie miasta, zgodnie z wnioskami 

wydziałów bądź jednostek. Otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Ocena i realizacja budżetu za I półrocze 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała realizacja 

budżetu za I półrocze 2022 r. w zakresie działania komisji. 

 

Ad 10.  

Propozycje zadań do budżetu miasta na 2023 r. w zakresie działań komisji. 

 

Komisja Spraw Społecznych nie zgłosiła zadań do budżetu.  

 

Ad 11. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 17 października 2022 r.  

 

Ad 12.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:30, zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  
 

Protokołowała A. Dworaczek 
        

 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

        Ewa Odulińska (-) 

 

  

 

 

 

  

 


